
Z A P I S N I K 

 

sa Četvrte - posebne  sjednice Prvog redovnog (proljećnjeg) zasijedanja u 2017. 

godini Skupštine Crne Gore 26. saziva, održane 29. marta 2017. godine 

 

         Sjednica je počela 29. marta u 12 sati i 20 minuta. 

         Sjednici je predsjedavao Ivan Brajović, predsjednik Skupštine, a jednim dijelom 

sjednice, zbog spriječenosti predsjednika, predsjedavali su naizmjenično Branimir 

Gvozdenović i Genci Nimanbegu, potpredsjednici Skupštine. 

 Predsjednik  Skupštine Ivan Brajović je podsjetio da je ovo sjednica u redovnom 

zasijedanju posvećena premijerskom satu i poslaničkim pitanjima i obavijestio da je 

dnevni red sjednice: 

 

PREMIJERSKI SAT I POSLANIČKA PITANJA 

 

 

    U okviru premijerskog sata pitanja predsjedniku Vlade postavili su poslanici: 

 

   1. Miodrag Bobo Radunović, predsjednik Kluba poslanika Demokratske partije 

socijalista Crne Gore. 

   „Danas su se navršila četiri mjeseca od konstituisanja Vlade. Kako ocjenjujete 

ekonomsku i finansijsku situaciju na kraju prvog kvartala 2017. godine? Kakvi su 

rezultati mjera Sanacionog plana za finansijsku konsolidaciju koji je Vlada donijela 

krajem prošle godine? Kakve su projekcije ekonomskih kretanja do kraja ove godine?  

   U tom kontekstu, šta je Vlada uradila prethodna četiri mjeseca na planu 

privlačenja direktnih stranih investicija? Stiče se utisak da projekti koji su već u fazi 

realizacije teku očekivanom dinamikom i bez administrativnih zastoja. Da li postoji 

interesovanje kredibilnih investitora za ulaganje u nove projekte u Crnoj Gori? Koji su 

to projekti i kada možemo očekivati njihovo implementiranje? ” 

  Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

         Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje.  

 2. Ervin Ibrahimović,  predsjednik Kluba poslanika Bošnjačka stranka, Koalicija 

„Albanci odlučno“ (FORCA, DUA i AA) i  Hrvatska građanska inicijativa. 

   „Da li će biti potpisan sporazum o dvojnom državljanstvu između Crne Gore i 

Bosne i Hercegovine, koji je najavljen više puta sa najviših zvaničnih adresa Crne Gore 

i Bosne i Hercegovine?” 

   Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

                                           
 Izrazi koji su u ovom zapisniku upotrijebljeni za fizička lica u muškom rodu podrazumijevaju iste izraze i u ženskom rodu 
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 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje, odgovor je 

komentarisao Ervin Ibrahimović, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 

   3. Prof. dr Vujica Lazović, predsjednik Kluba poslanika Socijaldemokrate Crne 

Gore i Liberalna partija Crne Gore. 

   „Kakvi su rezultati intenzivne diplomatske aktivnosti Vlade i Vas kao premijera 

na planu vanjske politike?” 

   Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje, odgovor je 

komentarisao prof. dr Vujica Lazović, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 

   Predsjednik Skupštine je konstatovao da je završen dio sjednice posvećen 

premijerskom satu.  
                                                          

*** 

 

    Sjednica je prekinuta u 13 sati i 10 minuta, a nastavljena u 13 sati i 25 minuta.  

   Prešlo se na dio sjednice posvećen poslaničkim pitanjima. 

  Zoranu Pažinu, potpredsjedniku Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku 

politiku i ministru pravde, poslanička pitanja postavili su: 

 

  1. Poslanik Ervin Ibrahimović 

  „Da li je za Crnu Goru ratni zločin Štrpci osudom samo jednog učesnika zločina i 

podizanjem spomen obilježja u Bijelom Polju, praktično zatvorena zadnja stranica 

istraživanja i osude zločina, te ako nije, šta naša država planira da uradi kako bi se 

priveli licu pravde inspiratori, nalogodavci i izvršioci ovog strašnog zločina?” 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

  Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Ervin Ibrahimović je 

komentarisao odgovor.  

       2. Poslanik Nikola Rakočević  

       „Da li je Agencija za sprječavanje korupcije obezbijedila organizacione, 

kadrovske i tehničke pretpostavke za efikasno sprovođenje obaveza iz Zakona o 

sprječavanju korupcije, Zakona o finansiranju političkih subjekata i izbornih kampanja 

i Zakona o lobiranju i da li je Agencija za sprječavanje korupcije sprovodiia obuke za 

jačanje svojih kapaciteta i koje vrste obuka su planirane u narednom periodu?”  

    Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

    Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Nikola Rakočević je 

komentarisao odgovor. 
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3. Poslanik Nikola Rakočević 

     „Vlada je usvojila plan finansijske konsolidacije i promovisala politiku štednje. 

Ona bi trebala da dovede do većeg nivoa odgovornosti kada su u pitanju budžetska 

sredstva. Međutim, sve je češća pojava da se protiv države vode različiti sporovi i to 

upravo od državnih službenika i zaposlenih, u sudstvu, što ugrožava održivost budžeta. 

Sve se češće može čuti da se sporovi vode po osmišljenom planu jednog broja 

advokata, povezanih sa pojedincima iz različitih sindikata i zaposlenim, na način da se 

vode sporovi za bagatelne iznose, a dosuđuju se enormni sudski troškovi.  

   Moje pitanje glasi: Da li Vlada i Ministarstvo pravde mogu zaustaviti ovaj, po 

svemu sudeći, organizovani atak na državnu kasu?” 

   Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

   Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Nikola Rakočević je 

komentarisao odgovor. 

    

        Mr Predragu Boškoviću, ministru odbrane, poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanik Milorad Vuletić 

   „Šta je Ministarstvo odbrane uradilo u prvih 100 dana mandata Vlade, po pitanju 

nagomilanih sudskih postupaka koji se vode protiv države Crne Gore i Ministarstva 

odbrane?” 

   Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar odbrane, a 

Milorad Vuletić je komentarisao odgovor. 

  2. Poslanica Nada Drobnjak 

„Šta je do sada u Crnoj Gori urađeno na primjeni Rezolucije 1325 Savjeta 

bezbjednosti Ujedinjenih nacija i njoj pratećih rezolucija?” 

    Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar odbrane, a 

Nada Drobnjak je komentarisala odgovor. 

      

 Mevludinu Nuhodžiću, ministru unutrašnjih poslova, poslanička pitanja postavili 

su: 
 

     1. Poslanik Andrija Popović 

     „Zašto se ne poštuje Zakon o javnim okupljanjima u dijelu zatvaranja za 

saobraćaj Bulevara Svetog Petra Cetinjskog, žile kucavice Podgorice i saobraćajne 

blokade Glavnog grada koja gotovo permanentno traje punih 18 mjeseci i veoma 

remeti život građana i gostiju? Da li odgovornost leži samo u Ministarstvu unutrašnjih 

poslova i Upravi policije, ili još u nekim državnim i lokalnim organima?”  

    Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

    Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar unutrašnjih 

poslova, a Andrija Popović je komentarisao odgovor. 
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2. Poslanik Luiđ Ljubo Škrelja 

    „Da li Vlada Crne Gore razmatra mogućnost  potpisivanja sporazuma sa Vladom 

Albanije o posebnom režimu pograničnog saobraćaja na graničnom prelazu Sukobin - 

Murićani po modelu režima državne granice Crne Gore sa Republikom Hrvatskom na 

graničnom prelazu Debeli brijeg - Karasovići kako bi građani Ulcinja i Bara granicu 

prelazili bez zadržavanja, posebno u ljetnjim mjesecima?” 

     Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar unutrašnjih 

poslova, a Luiđ Škrelja je komentarisao odgovor. 

    3. Poslanica Marta Šćepanović  

   „Šta je Ministarstvo unutrašnjih poslova kao nadležno preduzelo po pitanju 

adekvatne pripreme za požarnu sezonu 2017. godine?” 

   Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

   Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar unutrašnjih 

poslova, a Marta Šćepanović je komentarisala odgovor i postavila dopunsko pitanje: 

„Kakva je saradnja sa lokalnim samoupravama, da li sa njima ostvarujete dobru 

saradnju i koliko tehnički pomažete lokalnim samouravama u nedostatku kadrovskih 

kapaciteta i tehničke opremljenosti službe i zaštite?” 

   Odgovor na dopunsko pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Predsjedavajući Branimir Gvozdenović je saopštio da će Mevludin Nuhodžić, 

ministar unutrašnjih poslova odgovor na dopunsko pitanje dostaviti u pisanoj formi. 

 

 Mr Milutinu Simoviću, potpredsjedniku Vlade za ekonomsku politiku i finansijski 

sistem i ministru poljoprivrede i ruralnog razvoja, poslaničko pitanje postavio je: 

 

   1. Poslanik Mirsad Murić  

   „Kakva su Vaša očekivanja u pogledu povećanja zaposlenosti u drvopreradi, 

imajući u vidu mjere i aktivnosti koje su Vlada i Ministarstvo preduzeli u prvih sto dana 

rada Vlade?” 

     Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, potpredsjednik Vlade 

za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i ruralnog razvoja, a 

Mirsad Murić je komentarisao odgovor. 

       

 Nikoli Janoviću, ministru sporta, poslanička pitanja postavilu su: 

 

    1. Poslanik Mihailo Anđušić 

    „Poštovani ministre, molim Vas da kao prvi čovjek resora sporta u Vladi date lični 

osvrt na problem fluktuacije vrhunskih sportista u nacionalne timove drugih 

reprezentacija, kao i da li, eventualno, postoje mehanizmi čijom bi se primjenom 

potencijalno mogle smanjiti ovakve vrste gubitaka za crnogorski sport?” 

     Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je Nikola Janović, ministar sporta, a  Mihailo 

Anđušić je komentarisao odgovor. 
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    2. Poslanica Aleksandra Vuković  

    „Imajući u vidu obavezu države da kontinuirano unapređuje razvoj sporta, 

cijeneći značajnu ulogu ove oblasti u njenoj međunarodnoj promociji, zanima nas koje 

ste konkretne aktivnosti kao Ministarstvo sporta preduzeli u periodu od nastanka do 

danas, sa ciljem ostvarivanja javnog interesa u oblasti sporta i što su prioriteti ovog 

resora u narednom periodu?  

   Dodatno, imajući u vidu naročitu vaspitnu ulogu sporta, ali i okolnost da ste 

posebnu pažnju javnosti privukli aktivnostima u okviru školskog sporta zamolila bih 

Vas da nas o navedenom detaljnije informišete.”  

  Odgovor na poslaničko pitanje dao je Nikola Janović, ministar sporta, a  

Aleksandra Vuković je komentarisala odgovor. 

     

 Dr Srđanu Darmanoviću, ministru vanjskih poslova, poslanička pitanja postavili 

su: 

 

          1. Poslanik Andrija Nikolić 

   „Kako ocjenjujete dosadašnji tok procesa ratifikacije Protokola o pristupanju 

Crne Gore NATO-u u zemljama članicama Alijanse, uz poseban osvrt na proceduru u 

američkom Senatu, od kojeg se očekuje da ove sedmice okonča postupak ratifikacije? 

Imajući u vidu da ste prethodnih dana boravili u zvaničnoj posjeti SAD, koje su osnovne 

poruke američkih zvaničnika?”  

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Srđan Darmanović, ministar vanjskih 

poslova, a Andrija Nikolić je komentarisao odgovor. 

   2. Poslanik Miloš Nikolić 

   „Šta je Vlada Crne Gore realizovala iz Strategije o saradnji Crne Gore sa 

iseljenicima za period 2015-2018. godina i šta planira da realizuje u narednom 

periodu, posebno imajući u vidu Akcioni plan realizacije Strategije saradnje sa 

iseljenicima za period 2016-2018. godina?” 

  Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Srđan Darmanović, ministar vanjskih 

poslova, a Miloš Nikolić je komentarisao odgovor. 
   

 Suzani Pribilović, ministarki javne uprave, poslaničko pitanje postavio je: 
 

  1. Poslanik prof. dr Vujica Lazović 

  „Da li Vlada priprema plan razvoja integralnog sistema sajber bezbjednosti 

informacionih sistema državnih organa imajući u vidu sve veće bezbjednosne izazove 

u oblasti informacione bezbjednosti?  

  Jesu li u tom smislu procijenjena potrebna sredstva za sprovođenje aktivnosti u 

cilju unapređenja kvaliteta zaštite na planu sajber bezbjednosti i da li su formirani 

timovi koji će raditi na tome kako bi se efikasno odgovorilo na sajber prijetnje?”  

  Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

  Odgovor na poslaničko pitanje dala je Suzana Pribilović, ministarka javne 

uprave, a prof. dr Vujica Lazović je komentarisao odgovor. 
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         Dr Damiru Šehoviću, ministru  prosvjete, poslaničko pitanje postavila je: 

 

  1. Poslanica Aleksandra Vuković  

  „Nacionalni savjet za obrazovanje nedavno je usvojio izmijenjeni Nastavni plan 

za osnovnu školu kojim se fond časova smanjuje za oko 10%. Učenici i učenice će 

imati 19 časova manje u odnosu na prethodni plan. Smanjenje fonda časova 

sprovodeno je u cilju reformisanja i unapređenja savremenog obrazovanja. Hoće li 

smanjenje broja časova i na koji način uticati na posao nastavnika/nastavnica, dovesti 

do tehnoloških viškova u osnovnim školama, uticati na smanjenje plata i hoće li se, 

saobrazno sprovedenim izmjenama broja časova, formirati nova norma za 

nastavnike/nastavnice i na koji način? Možemo li očekivati zakonske izmjene?” 

  Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar prosvjete, a  

Aleksandra Vuković je komentarisala odgovor. 

   

 Dragici Sekulić, ministarki ekonomije, poslanička pitanja postavili su: 

 

  1. Poslanik Predrag Sekulić 

  „Svjedoci smo da se u Crnoj Gori rađa potpuno nova industrija, to je industrija 

istraživanja i proizvodnje nafte i gasa. Tome u prilog ide i činjenica da su već potpisani 

ugovori sa kompanijama  ENI, Novatek i Energean.  

Pitanje koje se nameće je kako će nova industrija uticati na ekonomiju Crne Gore i 

koliki će i kakvi biti benefiti za naše građane pod uslovom da se resurs pronađe i  

valorizuje na način na koji je to predvidjela naša zakonska regulativa i potpisani 

ugovori?” 

    Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka ekonomije, a 

Predrag Sekulić je komentarisao odgovor. 

    2. Poslanik Petar Smolović 

    „Šta je iniciralo pokretanje biznis karavana i koja su glavna očekivanja od 

realizacije ovog projekta? 

    Koje su to stimulativne mjere za razvoj biznisa koje Ministarstvo nudi privredi, a 

prezentiraju se u toku karavana i koliko je privreda upoznata sa tim mjerama? Ukoliko 

se želi uspostaviti bolja saradnja sa privrednicima, da li to znači i da će se prijedlozi i 

sugestije sa njihove strane implementirati u navedene mjere i koje će se mjere u tom 

cilju sprovesti?” 

   Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka ekonomije, a 

Petar Smolović je komentarisao odgovor. 
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 Osmanu Nurkoviću, ministru saobraćaja i pomorstva, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

    1. Poslanik Andrija Popović 

    „Zašto je zbog obimnih radova na putnoj infrastrukturi napravljena istovremena 

gotovo potpuna saobraćajna blokada naše Prijestonice Cetinje i svih putnih pravaca 

Podgorice, Budve, Kotora i do kada će saobraćajna blokada trajati?” 

     Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar saobaraćaja i 

pomorstva, a Andrija Popović je komentariso odgovor i postavio dopunsko pitanje: 

„Kada će početi dugo čekana rekonstrukcija dionice Krstac - Kuk - Ivanova korita na 

regionalnom putu Kotor - Cetinje kroz Nacionalni park Lovćen? Rekonstrukcija 

navedenog dijela puta bila bi značajna za državu, budući da osim domaćih, tokom 

sezone desetine hiljada turista prolaze tim putem koji je u veoma lošem stanju.” 

Osman Nurković, ministar saobraćaja i pomorstva povodom dopunskog pitanja 

dao je potrebna pojašnjenja, i saopštio je da će pitanje uputiti Direkciji za saobraćaj, u 

cilju pripreme preciznijeg odgovora. 

   2. Poslanik Genci Nimanbegu 

   „Kada će se konačno završiti rekonstrukcija putnog pravca Ulcinj - Sukobin, 

odnosno dokle se stiglo sa tenderom za rekonstrukciju putnog pravca Ulcinj - Krute 

Vladimirske? Koji su razlozi da se u toku 2016. godine ovaj projekat nije realizovao i 

kada se može očekivati da započnu radovi na ovom putnom pravcu?”  

   Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

   Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor.  

   3. Poslanik Bogdan Fatić 

   „S obzirom na to da je medijski propraćeno potpisivanje Ugovora o izvođenju 

radova na izgradnji i rekonstrukciji dionice puta Lubnice - Jezerine, molim Vas da nam 

date informaciju o benefitima izgradnje ove dionice. Takođe, molim Vas da nas 

informišete kada se može očekivati početak radova na predmetnoj dionici i koji je 

ugovoreni rok za završetak radova. Da li je izabran izvođač radova? Ko će održavati 

put i da li je određena njegova kategorija?”  

   Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar saobaraćaja i 

pomorstva, a Bogdan Fatić je komentarisao odgovor.  

  

 Pavlu Raduloviću, ministru održivog razvoja i turizma, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

 1. Poslanica Jovanka Laličić 

 „Da li se investicije u izgradnju hotelsko - turističkog naselja Luštica bay realizuju 

u skladu sa ugovorenom dinamikom? Koji su sadržaji do sada izgrađeni i da li je 

otpočela izgradnja hotelskih kapaciteta?”  
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 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog razvoja 

i turizma, a Jovanka Laličić je komentarisala odgovor. 

 2. Poslanica Jovanka Laličić 

 „Da li je u proteklom periodu bilo aktivnosti na rješavanju pitanja grita na lokaciji 

brodogradilišta Bijela?” 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog razvoja 

i turizma. 

 3. Poslanik Luiđ Škrelja 

 „Da li Vlada Crne Gore ima podatak koliko u Crnoj Gori ima poslovno-stambenih 

objekata, koji se u smislu Zakona o regularizaciji neformalnih objekata smatraju 

neformalnim objektima, kao i procjenu koliko takvih objekata ispunjavaju uslove da 

budu legalizovani primjenom navedenog Zakona?”  

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog razvoja 

i turizma, a Luiđ Škrelja je komentarisao odgovor. 

 4. Poslanik Milorad Vuletić 

 „Da li su pokrenute aktivnosti po pitanju osnivanja Eko fonda u cilju finansiranja 

aktivnosti iz najskupljeg Poglavlja 27 - Životna sredina i klimatske promjene koje je 

premijer u ekspozeu najavio?” 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog razvoja 

i turizma, a Milorad Vuletić je komentarisao odgovor. 

 5. Poslanica Marija Ćatović  

 „Smatrate li opravdanim veliki obim radova i ulaganja u oblasti 

vodosnabdijevanja i otpadnih voda, sa stanovišta novih kreditnih zaduženja i onako 

zaduženih opština, imajući na umu da je država garant za povraćaj kredita?”  

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog razvoja 

i turizma, a Marija Ćatović je komentarisala odgovor. 

  

 Kenanu Hrapoviću, ministru zdravlja, poslanička pitanja postavili su: 

 

  1. Poslanik Halil Duković  

    „Molim Vas da mi objasnite razloge zbog kojih još uvijek nemamo implementiran 

informacioni sistem u Kliničkom centru Crne Gore? Šta Ministarstvo zdravlja, na čijem 

ste čelu, preduzima ili planira preduzeti u narednom periodu po ovom pitanju, te kada 

se očekuje realizacija projekta?” 

   Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kenan Hrapović, ministar zdravlja, a Halil 

Duković je komentarisao odgovor. 

   2. Poslanica Maja Bakrač 

    „Uvaženi ministre, molimo Vas da nam objasnite postupanje Ministarstva 

zdravlja u slučaju Ljekarske komore Crne Gore, kao i naredne korake koje ćete 

preduzeti u vezi sa radom ove za ljekare veoma važne institucije?” 

   Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kenan Hrapović, ministar zdravlja, a Maja 

Bakrač je komentarisala odgovor. 
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 Mehmedu Zenki, ministaru za ljudska i manjinska prava, poslanička pitanja 

postavili su:  

 

 1. Poslanik Suad Numanović  

 „S obzirom da se u skupštinskoj proceduri nalazi Predlog zakona o izmjenama i 

dopunama Zakona o manjinskim pravima i slobodama, moje pitanje je sledeće: Da li 

će i koliko ovaj predlog zakona unaprijediti već postojeće kvalitetne odnose, 

manjinskih naroda u građanskoj državi Crnoj Gori?”  

     Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mehmed Zenka, ministar za ljudska i 

manjinska prava, a Suad Numanović je komentarisao odgovor. 

 2. Poslanica Maja Bakrač 

     „Šta je predviđeno novim planom aktivnosti za postizanje rodne ravnopravnosti 

za period 2017-2021. godine, koji je Vlada Crne Gore usvojila na sjednici održanoj 23. 

marta ove godine?”  

    Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mehmed Zenka, ministar za ljudska i 

manjinska prava, a Maja Bakrač je komentarisala odgovor. 

 

 Kemalu Purišiću, ministru rada i socijalnog staranja, poslaničko pitanje postavila 

je: 
 

 1. Poslanica Marta Šćepanović  

 „U kojoj fazi je izrada strategije za prevenciju i zaštitu djece od nasilja sa 

Akcionim planom za 2017-2020. godinu, te koje se aktivnosti iz djelokruga rada  

Ministarstva rada i socijalnog staranja predviđaju ovim aktom?”  

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kemal Purišić, ministar rada i socijalnog 

staranja, a Marta Šćepanović je komentarisala odgovor.  

 

* * * 

 

     Sjednica je završena u 18 sati i 20 minuta. 

 

     Prekucani fonografski zapis sa sjednice čini sastavni dio ovog zapisnika.  

Broj 00-61/17-4/1 

          Podgorica, 29. mart 2017. godine 

 

SKUPŠTINA CRNE GORE 26. SAZIVA 

 

      Pomoćnica generalnog sekretara                                                     PREDSJEDNIK 

                     Jelena Radonjić                                                                     Ivan Brajović 

 


